
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

Zápisnica
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Pribyline, 

konaného dňa 10. decembra 2021 o 17:00hod.

Prítomní poslanci OZ: Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Pavel Poliak, Jakub Račko, Daniel Pokrievka 
Ospravedlnení: Zdena Račková, Ľuboslav Vaško
Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce, ktorý prítomných privítal a konštatoval, že z celkového počtu 9 
poslancov je prítomných 6, takže toto zasadnutie je uznášaniaschopné.

K bodu 2
Do návrhovej komisie boli starostom obce navrhnutí za predsedu Janka Mikušová, členovia Dušana Ilavská a Pavel Holbus. 
Za overovateľov zápisnice starosta určil Jakuba Račku a Daniela Pokrievku, za zapisovateľku Ing. Zuzanu Fleischhackerovú. 
Starosta obce požiadal poslancov, aby sa k návrhu vyjadrili hlasovaním. Prítomní prijali nasledovné uznesenie:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. berie na vedomie
a) overovateľov zápisnice určených starostom obce: Daniel Pokrievka, Jakub Račko
b) zapisovateľa zápisnice určeného starostom obce: Zuzana Fleischhackerová
2. volí
návrhovú komisiu v zložení: Janka Mikušová. -  predseda, Dušana Ilavská, Pavel Holbus - členovia

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: D ušana  Ilavská , P ave l H olbus, Janka  M ikušová, D aniel P okrievka, P ave l P oliak, Ja ku b  Račko 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýsledok h lasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 3
Starosta obce požiadal prítomných, aby sa hlasovaním vyjadrili k predloženému návrhu programu.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
program rokovania nasledovne:

1. Otvorenie.
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice.
3 . Schválenie programu rokovania.
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ a odpovede na otázky poslancov 

z predchádzajúceho rokovania, ak neboli zodpovedané písomne.
5. Správa hlavného kontrolóra obce o vykonanej kontrole.
6. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2022
7. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2022-24.
8. Rozpočet obce na roky 2022-24.
9. Zmena rozpočtu č.4/2021.
10. VZN o prevádzke Domu smútku a o správe a prevádzke cintorína.
11. Spolufinancovanie projektu Rekonštrukcia komunikácie k osade Pod brehom.
12. Vyradenie kníh z obecnej knižnice.
13. Správa o výsledku protipožiarnych kontrol.
14. Odkúpenie pozemku.
15. Rôzne.
16. Diskusia.
17. Záver.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: D ušana  Ilavská, P avel H olbus, Ja n ka  M ikušová, D an ie l P okrievka, P a ve l Poliak, Ja ku b  R ačko 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýsledok h lasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 4
Starosta obce konštatoval, že z predchádzajúceho OZ bol presunutý bod programu: Predaj pozemku (Uznesenie č. 40/2021 
zo dňa 20.09.2021). Vyzval predsedníčku stavebnej komisie Dušanu Ilavskú, aby oboznámila prítomných s výsledkom 
jednania so žiadateľom.
Dušana Ilavská: Žiadateľ Ing. Vladimír Klaučo, ako zástupca Športového streleckého klubu Pribylina, podal 9.9.2021 
žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce Pribylina KNE6006 za účelom zrekonštruovania budovy bývalých kasární 
pre potreby klubu. Stavebná komisia sním vec prejednala dňa 27.09.2021. Nakoľko predaj pozemku by pre obec nebol



výhodný bol mu ponúknutý prenájom. Cenu za m2 prenajatého pozemku má obec schválenú. Ponuku žiadateľ neprijal, 
nebola preňho zaujímavá, cena príliš vysoká. Nakoľko obec s predajom nesúhlasí, a o prenájom žiadateľ záujem nemá, vec je 
uzavretá.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

1. berie na vedomie
Informáciu predsedníčky stavebnej komisie Dušany Ilavskej o výsledku jednania so žiadateľom o odkúpenie pozemku KNE 
6006, k. ú. Pribylina Ing. Vladimírom Klaučom.

2. neschvaľuje
Predaj pozemku KNE 6006, k. ú. Pribylina žiadateľovi Ing. Vladimírovi Klaučovi. 
Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4________________________________________

Poslanci: Počet:
Za: D ušana  Ilavská, P a ve l H olbus, Janka  M ikušová, D an ie l P okrievka, P ave l P oliak, Jakub  R ačko 6

Proti: 0

Zdržal sa: 0

V ýsledok h lasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 5
Starosta obce odovzdal slovo hlavnému kontrolórovi obce Ing. Ľudovítovi Budzákovi.
Ing. Ľudovít Budzák predniesol správu o výsledkoch kontroly, zameranú na kontrolu správnosti, úplnosti 
a preukázateľnosti účtovných dokladov v rozpočtovej organizácii Základná škola s materskou školou Jána Lajčiaka 
v Pribyline. Bol spokojný s vedením účtovníctva, účtovné doklady boli úplné. Zverejňovanie faktúr bolo v súlade 
s predpismi, stav pokladne v poriadku. Nebolo potrebné prijímať žiadne opatrenia na odstránenie nedostatkov.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
Správu hlavného kontrolóra Obce Pribylina o výsledkoch kontroly 

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4________________________________________________________________________________
Poslanci: Počet:

Za: D ušana  Ilavská, P ave l Holbus, Ja n ka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P a ve l Poliak, Jakub  R ačko 6

Proti: 0

Zdržal sa: 0

V ýsledok h lasovania: Návrh bo! prijatý

K bodu 6
Ing. Ľudovít Budzák predniesol Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2022, zameria sa na kontrolu vyúčtovania 
dotácií z rozpočtu obce, v ZS skontroluje dodržiavanie zákona o sociálnom fonde a tiež skontroluje opatrenia na odstránenie 
nedostatkov zistených pri kontrolách v roku 2021.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Pribylina na I. polrok 2022

Poslanci: Počet:
Za: Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 7
Ing. Ľudovít Budzák pokračoval stanoviskom k rozpočtu obce na rok 2022, ohodnotil ho ako vyrovnaný a odporučil ho 
schváliť, pretože spĺňa všetky zákonné podmienky.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2022-24

Poslanci: Počet:
Za: D ušana  Ilavská , P a ve l H olbus, Janka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P ave l Poliak, Ja ku b  R ačko 6

Proti: 0

Zdržal sa: 0

V ýsledok h lasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 8
Starosta obce: Návrh rozpočtu vám bol vopred zaslaný a prejednali ho komisie. Pri tvorbe rozpočtu sme boli opatrní 
a máme rezervu, rátame s tým, že príjmy obce z podielových daní budú pravdepodobne nižšie ako bolo avizované.
Pavel Holbus ako predseda finančnej komisie informoval, že finančná komisia návrh rozpočtu prejednala a tiež ho odporúča 
schváliť.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:



Obecné zastupiteľstvo v Pribyline
1. schvaľuje
Rozpočet obce Pribylina na rok 2022

2. berie na vedomie
Prognózu rozpočtu obce Pribylina na roky 2023-2024

Poslanci: Počet:
Za: D ušana  Ilavská, P a ve l H olbus, Ja n ka  M ikušová, D aniel Pokrievka, P a ve l P oliak, Jakub  R ačko 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýsledok h lasovan ia: Návrh bo! prijatý

K bodu 9
Starosta obce vysvetlil dôvody zmeny rozpočtu, ide o presuny medzi položkami za účelom zachovania vyrovnaného 
rozpočtu.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
Zmenu rozpočtu obce č. 4/2021 v zmysle prílohy ktorá je  súčasťou tohto uznesenia.

Poslanci: Počet:
Za: D ušana  Ilavská, P ave l H olbus, Janka  M ikušová, D aniel P okrievka, P a ve l Poliak, Ja ku b  R ačko 6

Proti: 0

Zdržal sa: 0

V ýsledok h lasovan ia: Návrh bol prijatý

K bodu 10
Starosta obce: VZN o prevádzke Domu smútku a o správe a prevádzke cintorína sme upravili do formy v súlade s platnými 
predpismi, k pôvodnému obsahu pribudli dve veci -  upresnili sa podmienky pre výstavbu urnových hrobových miest, 
a pridali sme zákaz vjazdu vozidiel do areálu cintorína. Dôvodom je stav chodníka, ktorý nie je podbetónovaný, a nie je 
stavaný aby uniesol akékoľvek vozidlo. Preto sú bráničky zamknuté a pri opravách a výstavbách hrobov je potrebné materiál 
prevážať na vozíkoch alebo fúrikoch. V budúcnosti určite bude potrebné riadnu cestu vybudovať.
Janka Mikušová: Kamenári sú povinní vopred oznámiť obci, že idú vykonávať práce na cintoríne. Ako sa to realizuje 
v praxi?
Starosta obce: Áno, obec musí mať prehľad o tom, kto a kedy a kde na cintoríne vykonával práce. Preto musí kamenár 
vopred požiadať o povolenie, až potom môže začať práce.
Pavel Holbus: Poznám cintoríny, napr. Demänová aBodice, ktoré sú postavené v svahu, chodí sa po schodoch, a nie je tam 
možný vjazd vozidiel. Kamenári sú na to zvyknutí, vedia si s tým poradiť, a určite to nie je dôvod na zvýšenie ceny za prácu. 
Zákaz vjazdu plne schvaľujem, už som videl ako vošli autom až priamo k hrobu.
Starosta obce: Nemôžeme sa prizerať, ako sa chodníky poškodzujú.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
schvaľuje
VZN č. 2/2021 o prevádzke Domu smútku a o správe a prevádzke cintorína.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 6
Poslanci: Počet:

Za: D ušana Ilavská, P a ve l H olbus, Janka  M ikušová, D aniel P okrievka, P ave l P oliak, Jakub  R ačko 6

Proti: 0

Zdržal sa: 0

V ýsledok h lasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 11
Starosta obce: Ministerstvo vnútra vyhlásilo výzvu z operačného programu Ľudské zdroje na podporu dobudovania 
základnej technickej infraštruktúry v prostredí MRK. Máme v pláne sa zapojiť a zrekonštruovať cestu do osady, spoluúčasť 
obce je 5%, predkladací termín 14.január 2022. Potrebujeme prijať uznesenie, ktoré je povinnou prílohou žiadosti 
o príspevok.
Janka Mikušová: osvetlenie budeme realizovať z vlasných zdrojov, nedalo by sa tiež zahrnúť do projektu?
Starosta obce: Áno, ale nestihli by sme to. Nemáme to v stavebnom povolení.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. schvaľuje
predloženie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok s názvom „Rekonštrukcia a výstavba prístupových 
komunikácií k osade Pod Brehom v obci Pribylina“ predkladaného v rámci výzvy 0PLZ-P06-SC611-2021-2, 
pričom ciele projektu sú v súlade s platným programom rozvoja obce a platným územným plánom obce,

2. súhlasí
so zabezpečením povinného spoluftnancovania projektu t. j. min. 5% z celkových oprávnených výdavkov 
a zároveň tiež súhlasí so zabezpečením financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu 
realizácie projektu a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4



Poslanci: Počet:
Za: D ušana  Ilavská , P a ve l H olbus, Janka  M ikušová, D aniel P okrievka, P ave l P oliak, Jakub  R ačko 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýsledok h lasovania: Návrh bo1 prijatý

K bodu 12
Starosta obce: V našej obecnej knižnici bola vykonaná revízia, zápisnicu revíznej komisie ste dostali. Komisia navrhuje 
vyradiť z knižného fondu 1888 ks opotrebovaných kníh a ležiakov, ktoré 20-30 rokov neboli požičané, a 30 ks chýbajúcich 
kníh. Na obecnej rade sme zvažovali možnosť odpredaja vyradených kníh za symbolickú cenu 1 euro, vedúca knižnice p. 
Králikova toto neodporúča, v minulosti sa to už skúšalo a nebol záujem. Momentálne sú knihy uložené na chodbičke pred 
vstupom do knižnice, záujemcovia si z nich môžu bezplatne vybrať.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. berie na vedomie
Zápisnicu z fyzickej revízie knižničného fondu Obecnej knižnice Pribylina

2. schvaľuje
Vyradenie 1918 ks kníh z evidencie knižničného fondu obce Pribylina podľa zoznamu kníh navrhnutých revíznou komisiou 
v celkovej výške 2.130,41 €.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4________________________________________________________________________________
Poslanci: Počet:

Za: D ušana  Ilavská , P a ve l H olbus, Ja n ka  M ikušová, D aniel P okrievka, P ave l P oliak, Jakub  Račko 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

V ýsledok h lasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 13
Pavel Holbus: Uznesením č.38/2021 boli vymenované 3 kontrolné skupiny na vykonávanie preventívnych protipožiarnych 
kontrol v obci Pribylina. 16. októbra 2021 boli vykonané kontroly v 165 domácnostiach au  12 právnických osôb. Boli 
zistené 3 závady. Odstránenie závad bolo skontrolované 13. novembra 2021, všetky tri nedostatky boli odstránené.
13. novembra boli vykonané kontroly v osade Pod brehom, za účasti kontrolnej skupiny DHZ Pribylina (Holbus, Ďurianová, 
Fidrich), a hasičov z HaZZ Liptovský Mikuláš a Liptovský Hrádok. Boli zistené nedostatky v elektrickej inštalácii, inštalácii 
vykurovacích telies adymovodov. Majitelia boli na tieto nedostatky upozornení a boli poučení, obyvatelia sľúbili nápravu. 
Niektorí nedostatky odstránili hneď. Do všetkých domácností boli rozdané propagačné materiály o manipulácii a čistení 
vykurovacích telies. Závažným nedostatkom sú odstavené vozidlá na námestíčku, ktoré v prípade požiaru znemožnia prístup 
záchranných zložiek k miestu požiaru. Obyvatelia to vzali na vedomie a sľúbili nápravu.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 
berie na vedomie
Správu DHZ Pribylina o vykonaní preventívnych protipožiarnych kontrol v obci Pribylina a na Podbanskom.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4
Poslanci: Počet:

Za: Dušana Ilavská, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

K bodu 14
Starosta obce: Prišla nám žiadosť o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce, Ivan Pjatek má záujem o odkúpenie pozemku 
KNC 4431/5, jedná sa o pás o rozmeroch cca 3m x 25 m, ktorý sa nachádza medzi jeho pozemkami na Tatranskej ulici 
a pozemkom susedného vlastníka. Pozemok v minulosti slúžil ako poľná cesta, dnes už nie je priechodný. Dnes prejednáme 
zámer predaja, a na ďalšom OZ samotný predaj. Žiadaleľ dá vyhotoviť geometrický plán a znalecký posudok.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline

1. schvaľuje
Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku obce v zmysle 9a) ods. 8 písm. e) zákona č.138/1991 Zb. o majetku obcí v 
platnom znení a podľa Zásad hospodárenia s majetkom obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa, o ktorom OZ rozhoduje 
trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov a to časť pozemku KNC 4431/5, k. ú. Pribylina o rozmeroch 3 m x 25 m, druh 
zastavaná plocha a nádvorie, do vlastníctva Ivana Pjateka, Vyšné Hágy 39, Vysoké Tatry, v cene podľa znaleckého posudku. 
Kupujúci dá vypracovať geometrický plán pre určenie presnej výmery.
Dôvodom hodným osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 
neskorších predpisov je majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov. Predmetný pozemok nie je prístupný z verejnej 
komunikácie, ide o pozostatok starej poľnej cesty ktorá už ďalej nevedie, vklinený medzi pozemkami dvoch vlastníkov, pre 
obec je neupotrebiteľný a prebytočný.

2. schvaľuje
Zámer predaja nehnuteľnosti - časti pozemku KNC 4431/5, k. ú. Pribylina o rozmeroch 3 m x 25 m, druh zastavaná plocha 
a nádvorie, do vlastníctva Ivana Pjateka, Vyšné Hágy 39, Vysoké Tatry v cene podľa znaleckého posudku.
Ide o prevod pozemku v zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 
a skutočnosti uvedené v bode 1. tohto uznesenia sú prípadom hodným osobitného zreteľa.

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 6



Poslanci: Počet:
Za: Dušana llavská, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bo! prijatý

K bodu 15
Starosta obce: Zbor ECAV Moravské Lieskové a Spojená škola Moravské Liesková nás požiadali o spoluprácu a príspevok 
na kultúrne podujatie Pamätnica osobností, ktoré budú organizovať v roku 2022 a ktoré je pripomienkou významných 
osobností, aj nášho pána farára Martina Rázusa, ktorý pôsobil nielen u nás v Pribyline, ale aj v Moravskom Lieskovom. 
Obecná rada navrhla príspevok 200 eur.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

1. berie na vedomie
Ponuku Cirkevného zboru ECAV Moravské Lieskové na spoluprácu pri realizácii kultúrneho podujatia a žiadosť 
o sponzorský príspevok na jeho spolufinancovanie.

2. schvaľuje
Poskytnutie sponzorského príspevku na kultúrneho podujatia Pamätnica osobností 2022 vo výške 200 EUR. 

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4____________________________________________________________________
Poslanci: Počet:

Za: Dušana llavská, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

Starosta obce: Obdržali sme žiadosť Jána Šimču o dočasné zníženie nájomného za priestory v budove kultúrneho domu, 
z dôvodu obmedzenia prevádzky nariadením vlády.
Pavel Holbus: Vlani sme mu znížili nájom o 600 eur, obecná rada navrhuje tú istú sumu.
Predsedníčka návrhovej komisie predložila návrh uznesenia a starosta vyzval poslancov, aby o návrhu hlasovali:
Obecné zastupiteľstvo v Pribyline 

1. schvaľuje
úpravu výšky nájomného z dôvodu obmedzenia prevádzky zapríčinené epidemiologickou situáciou spojenou s COVID 19 
a nariadením vlády SR, za obdobie od 1.1.2021 do 23.05.2021, pre nájomcu Jána Šimču, Pribylina 290 zníženú o 600,00 
EUR.

2. poveruje
starostu obce pripraviť a podpísať Dodatok k nájomnej zmluve s nájomcom. 

Kvórum potrebné na prijatie návrhu: 4__________________________________
Poslanci: Počet:

Za: Dušana llavská, Pavel Holbus, Janka Mikušová, Daniel Pokrievka, Pavel Poliak, Jakub Račko 6
Proti: 0
Zdržal sa: 0

Výsledok hlasovania: Návrh bol prijatý

Starosta obce: Na 21.12.2021 je zvolané valné zhromaždenie LVS. Z dôvodu nárastu cien elektriny o 300% a výpadku 
tržieb za vodné a stočné je LVS nútená zdvihnúť cenu za vodu, zatiaľ sa navrhuje nárast ceny za vodu o 10%.

K bodu 16
Daniel Pokrievka: Má obec pripravený posypový materiál?
Starosta obce: Áno, máme. Posypový materiál je uložený pri zbernom dvore. V prípade potreby si dovezieme ďalší. 
Posýpame podľa potreby, aj teraz máme posypané. Podotýkam, že sa nedá posypať všetko a naraz.
Pavel Poliak: na sociálnej komisii sme sa dohodli, že aj tento rok odmeníme jubilantov tak ako vlani, pripravili sme im 
balíčky a poroznášali po domoch. Občania sa darčekom a pozornosti obce veľmi potešili.

Na záver starosta obce poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil o 18:30 hod.

Zapísala:
Zuzana Fleischhackerová

Overovatelia:
Jakub Račko, Daniel Pokrievka

Starosta obce: 
Ing. Milan Kohút


